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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ιωαννίνων Στα νοσοκομεία και το ΕΚΑΒ ο Σπ.
Κωνσταντόπουλος

Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

382.49 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

ΙωαννίνωνΣτα νοσοκομεία και το ΕΚΑΒ 
ο Σπ. Κωνσταντόπουλος

Με συναντήσεις με τις διοικήσεις και στελέχη 
των δύο νοσοκομείων της πόλης των Ιωαννί
νων, καθώς και με το Διευθυντή της 7ης Περι
φέρειας Ηπείρου - Κέρκυρας - Λευκάδας του 
ΕΚΑΒ, συνέχισε το πρόγραμμα των προεκλογι
κών επαφών του ενόψει της 21ης Μάίου, ο υπο
ψήφιος βουλευτής Ιωαννίνων της Νέας Δημο
κρατίας, Σπύρος Κωνσταντόπουλος.

Για τη Ν.Δ., η επόμενη κυβερνητική θητεία, 
όπως έχει δεσμευτεί ο Κυριάκος Μητσοτάκης, θα 
σημάνει την ενίσχυση των δομών υγείας στο προ
σωπικό και τις υποδομές τους. Με την αύξηση 
των δαπανών του προϋπολογισμού για την υγεία 
υπέρ της ενίσχυσης του υγειονομικού προσωπι
κού, πρόκειται τα επόμενα χρόνια να γίνουν στα
διακά μεταξύ των άλλων, 10.000 μόνιμες προ
σλήψεις νοσηλευτών στα νοσοκομεία της χώρας, 
ενώ και κτιριολογικά όπως και στις ψηφιακές υπο
δομές, θα υπάρξει ανακαίνιση και εκσυγχρονι
σμός 80 νοσοκομείων και 156 Κέντρων Υγείας.

«Το δημόσιο σύστημα υγείας κράτησε όρθια 
την ελληνική κοινωνία κατά την περιπέτεια του κο-

ρωνοϊού. Ο δημόσιος χαρακτήρας του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας είναι αδιαπραγμάτευτος για 
όλους μας και έμπρακτα η ΝΔ πρόκειται να στη
ρίξει τα επόμενα χρόνια, ακόμα πιο αποφασιστικά 
την πρόσβαση όλων των πολιτών, στη δωρεάν 
υγεία» διεμήνυσε προς τις διοικήσεις του Πανε
πιστημιακού Νοσοκομείου Ιωαννίνων και του Νο
σοκομείου «Χατζηκώστα», ο κ. Κωνσταντόπουλος.

Και για μεν το πρώτο νοσοκομείο, χρειάζεται 
να βρεθεί η καλύτερη δυνατή λύση για τους ερ
γαζόμενους στη σίτιση, την εστίαση και τη φύ
λαξη που απασχολούνται αν και αναγκαίο και 
απαραίτητο προσωπικό, με ελαστικές μορφές ερ
γασίας, για δε το «Χατζηκώστα» είναι διαρκής η 
προσπάθεια της διοίκησης να αναβαθμίσει τις 
υποδομές του Νοσοκομείου.

Στο ΕΚΑΒ τέλος, απαιτείται ενίσχυση σε προ
σωπικό, προκειμένου να επιτευχθεί ο στόχος της 
πρόσβασης ασθενοφόρου για πρώτες βοήθειες, 
μέσα σε 7 με 10 λεπτά από την κλήση, στις αστι
κές και ημιαστικές περιοχές.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Παγώνει» η εγκύκλιος για τις εφημερίες μετά τις
αντιδράσεις

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

167.17 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΗΡΕ ΠΙΣΩ ΤΗΝ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ Η ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΜΙΝΑ ΓΚΑΓΚΑ

«Παγώνει» η εγκύκλιος για
τις εφημερίες μετά τις αντιδράσεις

ΣΕ άτακτη υποχώρηση 
υποχρεώθηκε η 
αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας Μίνα Γκάγκα στην 
προοπάθειά της να αλλάξει 
το καθεστώς εφημέρευσης 
κλινικών και τμημάτων 
νοσοκομείων, ώστε να καλύψει 
το πρόβλημα υποστελέχωσης 
του ΕΣΥ.

Μ
ετά τις αντιδράσεις, που 
προκάλεσε η εγκύκλιος 
για δυνατότητα συμμετοχής 
στην εφημερία μιας κλινικής όλων 

των γιατρών του τομέα (δηλαδή για
τρός μιας ειδικότητας του παθολογι
κού τομέα όπως παθολόγος να εφη
μερεύει για τους ασθενείς όλων των 
ειδικοτήτων του τομέα, π.χ. καρδιο
λογικούς, πνευμονολογικούς κ.λπ./ 
και αντίστοιχα γιατρός χειρουργικού 
τομέα όπως γενικός χειρουργός για 
ασθενείς ορθοπεδικούς, ΩΡΑ, γυναι- 
κολογικούς κ.ά.), με νέα απόφαση της 
Μ. Γκάγκα «το θέμα επανυποβάλλεται 
στο ΚΕΣΥ για περαιτέρω επεξεργασία

και συμπληρωματική γνωμοδότηση». 
Έως τη νεότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, 
ισχύουν οι προ της εγκυκλίου ρυθμί
σεις για τις νοσοκομειακές εφημερίες.

Αξίζει να σημειωθεί ότι αρχικά το 
Υπουργείο Υγείας επιχείρησε μερι

κή αναδίπλωση, διευκρινίζοντας όπ 
«η πρόταση του Κεντρικού Συμβουλί
ου Υγείας ακολουθεί τα πρότυπα και 
άλλων ευρωπαϊκών χωρών και προ
φανώς δεν αφορά τα μεγάλα τριτο
βάθμια νοσοκομεία με πληθώρα ειδι

κών όλων των ειδικοτήτων. Επίσης, 
σε καμία περίπτωση δεν επηρεάζει τη 
φροντίδα των επειγόντων περιστατι
κών για τα οποία παντού και πάντα 
υπάρχει ιατρικό δυναμικό». Ωστόσο, 
οι αντιδράσεις συνεχίστηκαν, με απο
τέλεσμα η εγκύκλιος να «παγώσει».

Της απόφασης «παγώματος» είχαν 
προηγηθεί αντιδράσεις εκπροσώπων 
των γιατρών. Η Ομοσπονδία Ενώσε
ων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδος 
(ΟΕΝΓΕ) έκανε λόγο για ομολογία εκ 
μέρους του υπουργείου των τραγικών 
ελλείψεων ιατρικού προσωπικού. «Η 
“εφημερία τομέα" εκθέτει την υγεία 
των ασθενών σε ανυπολόγιστους κιν
δύνους και γυρίζει την ιατρική έναν 
αιώνα πίσω», σημείωνε σε ανακοί
νωσή της.

Άκρως επικίνδυνη και εξευτελιστι

κή για ασθενείς και γιατρούς του ΕΣΥ 
χαρακτήρισε την εγκύκλιο η Ένωση 
Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών Πει
ραιώς (ΕΙΝΑΠ), ενώ η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημό
σια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) επεσή- 
μανε ότι η πρακτική αυτή ενέχει μεγά
λη επικινδυνότητα για τους ασθενείς, 
εκτιμώντας, παράλληλα, όπ θα στα
ματήσει η προσπάθεια προσωρινών 
καλύψεων των θέσεων με μετακινή
σεις γιατρών που γίνεται έως τώρα.

Αξίζει, πάντως, να σημειωθεί όπ 
είναι η δεύτερη φορά μέσα σε σύντο
μο χρονικό διάστημα, που η Μίνα 
Γκάγκα εξαναγκάζεται σε ολική ανα
δίπλωση, καθώς το ίδιο είχε συμβεί 
πρόσφατα και με το θέμα των διακο
μιδών διασωληνωμένων και βαρέως 
πασχόντων.
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1  ΟΠΙΣΘΟΧΏΡΗΣΗ ΓΚΑΓΚΑ «Ακυρο» στην εγκύκλιο για
τις εφημερίες στα νοσοκομεία

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

106.28 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΠΙΣΘΟΧΏΡΗΣΗ ΓΚΑΓΚΑ 
«Ακυρο» στην βγκύκΡιο 
για τις εφημερίες 
στα νοσοκομεία
ΑΝΕΚΡΟΥΣΕ πρύμναν η Μίνα Γκάγκα μετά 
τον σάλο που προκάλεσε η εγκύκλιος που 
εξέδωσε για τις εφημερίες στα νοσοκομεία. 
Τις αντιδράσεις πυροδότησε εγκύκλιος της 
αναπληρώτριας υπουργού Υγείας που όρι
ζε ότι όλοι οι γιατροί θα εφημερεύουν ανε
ξάρτητα από την ειδικότητα τους. Πλέον, η 
εγκύκλιος αποτελεί παρελθόν. Σημειώνε
ται ότι η ΕΙΝΑΠ δια της Ματίνας Παγώνη 
είχε ζητήσει με εξώδικο στη Μίνα Γκάγκα 
να αποσύρει την εγκύκλιο, ενώ επιφυλάσ
σονται και για περαιτέρω νομικές ενέργει
ες. Η εγκύκλιος Γκάγκα έθετε σε εφημερία 
όλους τους γιατρούς ενός τομέα ανεξάρτητα 
από την ειδικότητα που έχουν, οι οποίοι θα 
έπρεπε να αντιμετωπίζουν όλα τα περιστατι
κά που θα προέκυπταν. Σε μια προσπάθεια 
να δικαιολογήσει τα αδικαιολόγητα, η Μίνα 
Γκάγκα με διευκρινιστική της εγκύκλιο είχε 
αναφέρει πως επρόκειτο για απόφαση του 
Κεντρικού Συμβουλίου Υγείας (ΚΕΣΥ) και 
ότι αντίστοιχο πρόγραμμα εφημεριών ακο
λουθείται και σε άλλες Ευρωπαϊκές χώρες.
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1  Αναδιπλώθηκε τελικά η κυβέρνηση μειά την άμεση
και οργισμένη αντίδραση των νοσοκομειακών γιατρών

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

390.9 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

/ /

τις εφημερίες στα νοσοκομεία
ΑΝΑΔΙΠΛΩΣΗ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΜΕΤΑ ΤΙΣ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ - ΑΚΡΩΣ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΗ 
ΓΙΑ ΓΙΑΤΡΟΥΣ ΚΑΙ ΑΣΘΕΝΕΙΣ ΘΕΩΡΗΘΗΚΕ ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΑΤΡΙΚΟ ΣΥΛΛΟΓΟ ΛΑΡΙΣΑΣ

Αναδιπλώθηκε τελικά η κυβέρνηση 
μετά την άμεση και οργισμένη αντί
δραση ίων νοσοκομειακών γιατρών 
και Ιατρικών Συλλόγων tns χώραε 
σχετικά με την εγκύκλιο με θέμα την 
«Εφημέρευση Τομέων/Νοσοκομεί
ων για κάλυψη υπηρεσιακών αναγ
κών».
Έτσι, αφού έπεσε σιο κενό η πρώτη 
απόπειρα ίου Υπουργείου Υγείαε να 
λειτουργήσει πυροσβεστικά eras αν- 
τιδράσειε με «διευκρινίσει» του τύ
που «δεν αφορά τα τριτοβάθμια νο
σοκομεία», χθε5 η αναπληρώτρια 
υπουργ05 Υγείαε Μίνα Γκάγκα ανα
κάλεσε την εγκύκλιο, επισημαίνον- 
ταε τα εξή5:
« Σε σχέση με την υπ' αριθ. 1356/29- 
12-2022 απόφαση του ΚΕΣΥ, το θέ
μα επανυποβάλλεται στο ΚΕΣΥ για 
περαιτέρω επεξεργασία και συμπλη
ρωματική γνωμοδότηση.Έωε τη νε
ότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, ισχύουν 
οι προ Tns εγκυκλίου ρυθμίσει για 
tis νοσοκομεία^ εφημερίεε. Εφη
μέρευση Τομέων/Νοσοκομείων για 
κάλυψη υπηρεσιακών αναγκών». 
Νωρίτερα ο Ιατρικ05 Σύλλογο5 Λά- 
piaas naipvovTas θέση για την εγ
κύκλιο τόνισε σε ανακοίνωσή του 
noos είναι άκρω5 επικίνδυνη για για- 
τρούε και ασθενεΐε», ζητώνταε την 
άμεση απόσυρση Tns εγκυκλίου. 
Αναλυτικότερα στην ανακοίνωση 
του ΙΣΑ σημειωνόταν nos «την Πα
ρασκευή 28 Απριλίου αναρτήθηκε 
στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ εγκύκλΐ05 Tns αν. υπ. 
κ. Μ. Γκάγκα, βασισμένη σε αντίστοι
χη γνωμοδότηση του ΚΕΣΥ, με την 
οποία εισάγεται στα δημόσια νοσο
κομεία το εφημεριακό καθεσιακ του 
τομέα, ενέργεια άκρωε επικίνδυνη 
για γιατρούε και ασθενείς. Είναι ολο
φάνερο noos ούτε ο παθολόγοε δεν 
μπορεί να κάνει τον καρδιολόγο 
(Παθολογία τομέα5), αλλά ούτε 
ΩΡΑ ή ο ορθοπαιδικόε τον μαιευτή
ρα - γυναικολόγο (Χειρουργικόε το- 
μέαε).
Το εγχείρημα αυτό αποδεικνύει για

μια ακόμα φορά τη χιλιοειπωμένη 
από μα5 υποστελέχωση του κρατι
κού τομέα υγείαε (Νοσοκομεία, ΚΥ). 
Σε ορισμένε5 δε νησιωτικέε και δυ- 
σπρόσιτεε περιοχέ5 είναι τόσο βαριά, 
που ο γιατρό5 αποτελεί «είδοε πο
λυτελεία». Το ΕΣΥ αυτή τη στιγμή 
για να ορθοποδήσει χρειάζεται να 
υλοποιηθούν τρειε παράμετροι: 
Πλήρηε επικράτηση Tns αξιοκρατία5 
σε όλα τα επίπεδα. Αξιοπρεπείς συν- 
θήκεε εργασίαε. Αναβάθμιση το ια
τρικού μισθολογίου τουλάχιστον 
στα επίπεδα Tns προ των μνημονίων 
εποχή5, με παράλληλη θέσπιση 
ισχυρών και ελκυστικών κινήτρων 
για tis απομακρυσμένεε και άγονε5 
περιοχέ5.
θα πρέπει η συγκεκριμένη εγκύ- 
κλΐ05 να αποσυρθεί άμεσα γιατί αντί 
να προσελκύσει νέου5 γιατρούε και

να ανακόψει την αιμορραγία του 
κλάδου npos το εξωτερικό, θα 
αναγκάσει σε άτακτη φυγή και αυ- 
τούε που ήδη υπηρετούν.
Τα αποσπασματικά πειράματα κά-

λυψηετου αποψιλωμένου ΕΣΥ από 
το Υπ. Υγείαε είναι βέβαιο ότι θα 
οδηγήσουν σε επικίνδυνοί ατρα- 
πού5 γιατρούε και ασθενείς» κατα
λήγει η ανακοίνωση.
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1  12 Εργαζόμενοι « Κοινονικη Συμμαχια _____ Σε όλο
και χειρότερη θέση από κυβέρνηση σε κυβέρνηση

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1022.08
cm²

Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

12 Εργαζόμενοι « Κοινονικη Συμμαχια _____

ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ

Σε όλο και χειρότερη θέση από κυβέρνηση σε κυβέρνηση
Με πιο δυνατό το ΚΚΕ και αδύναμα τα κόμματα που θα κυβερνήσουν, οι νοσηλευτές μπορούν από καλύτερες θέσεις 
να δώσουν τη μάχη yία τα δικαιώματά τους

Τ
α διαχρονικά και σοβαρά προβλήματα που απασχολούν 
τους χιλιάδες νοσηλευτές στο δημόσιο σύστημα Υγείας 
και τις θέσεις του ΚΚΕ ανέλυσε ο Γιώργος Σιδέρης, μέ
λος της ΚΕ του Κόμματος και υπεύθυνος του Τμή
ματος Υγείας - Πρόνοιας της ΚΕ, απαντώντας σε σχετικές ε
ρωτήσεις της Πανελλήνιας Συνδικαλιστικής Ομοσπονδίας 

Νοσηλευτικού Προσωπικού.
Πρόκειται για προβλήματα που φανερώνουν ότι και τα προ

βλήματα των νοσηλευτών οξύνονται από κυβέρνηση σε 
κυβέρνηση, με το ΚΚΕ να αναδεικνύει πως η αντιμετώπιση 
και οριστική λύση τους απαιτεί την οργάνωση και πάλη 
των νοσηλευτών και όλου του λαού, με κριτήριο την ικα
νοποίηση των σύγχρονων αναγκών τους. Απαιτεί ρήξη με 
την πολιτική υπέρ των επιχειρηματικών ομίλων, που ακολου
θούν ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ και λοιποί «πρόθυμοι». Ετσι τίθεται 
και το βασικό δίλημμα μπροστά στις κάλπες της 21ης Μάη, α
φού αυτό που κρίνεται είναι το κατά πόσο από την επόμενη μέ
ρα θα μπορούν και οι νοσηλευτές από καλύτερες θέσεις να δώ
σουν τη μάχη κόντρα στην επόμενη κυβέρνηση, μια μάχη που 
αφορά τους ίδιους αλλά και τους χιλιάδες ασθενείς.

Η|φισία των ΝΔ - ΠΑΣΟΚ - ΣΥΡΙΖΑ 
itov «ενιαίο κλάδο» και η επίθεση 
Βδικαιώματα των νοσηλευτών

Απαντώντας σε ερώτημα για τη «δημιουργία ενιαίου ε
παγγελματικού κλάδου νοσηλευτικού προσωπικού», ο
Γ. Σιδέρης τόνισε:

«Θέση του ΚΚΕ αποτελεί ότι η Νοσηλευτική Επιστήμη είναι 
ενιαία και δεν μπορεί να διαχωρίζεται σε κατηγορίες. Από αυ
τήν τη θέση απορρέει η πρόταση του ΚΚΕ για την κατάργηση 
της πολυδιάσπασης και τη δημιουργία μίας, ενιαίας κατηγορί
ας Νοσηλευτικής, με Πανεπιστημιακή Εκπαίδευση, στο πλαίσιο 
ενός αποκλειστικά δημόσιου και δωρεάν συστήματος Παιδείας 
και Υγείας, με κατάργηση κάθε επιχειρηματικής δράσης. Αυτό 
είναι μία από τις βασικές προϋποθέσεις για την παροχή σύγχρο
νης νοσηλευτικής φροντίδας των ασθενών. Οι Τεχνολογικής Εκ
παίδευσης (ΤΕ) νοσηλευτές να ενταχθούν στην κατηγορία ΠΕ, 
δεδομένου ότι οι σχολές τους έχουν μετατραπεί σε ΑΕΙ. Ταυτό
χρονα - στο πλαίσιο της αναβάθμισης των νοσηλευτικών υπη
ρεσιών - υποστηρίζουμε, για όσους απόφοιτους της Δευτερο
βάθμιας Εκπαίδευσης (ΔΕ) βοηθών νοσηλευτών το επιθυμούν, 
να τους δοθεί η δυνατότητα ένταξης στην ΠΕ κατηγορία αφού 
φοιτήσουν στις δημόσιες ανώτατες σχολές, με διευκολύνσεις 
και εκπαιδευτικές άδειες.

Την ίδια ώρα όμως βιώνουμε μία υποκρισία από τα κόμματα 
που κυβέρνησαν, ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ, τα οποία επιδιώκουν 
να καλλιεργήσουν κούφιες προσδοκίες στο νοσηλευτικό προσω
πικό με την πρότασή τους για ενιαίο επαγγελματικό κλάδο νο
σηλευτικού προσωπικού. Αυτό για τρεις λόγους: Πρώτον, για
τί η ουσία της πρότασής τους αφήνει ανέγγιχτη την επιδείνω
ση των συνθηκών δουλειάς, τις περικοπές μισθών, την αύξηση 
του χρόνου εργασίας, την ανατροπή των εργασιακών σχέσε
ων, την αφαίρεση κοινωνικών δικαιωμάτων. Με απλά λόγια, ό
σοι κυβέρνησαν μιλούσαν για ενιαίο κλάδο και ίσα δικαιώματα, 
μόνο που τα δικαιώματα αυτά αφορούν τα ελάχιστα, τον πάτο. 
Δεύτερον, με την πολιτική που διαμόρφωσαν και υλοποίησαν, 
το "ενιαίο" πάει περίπατο, από τη στιγμή που υπάρχουν 3 κατη
γορίες νοσηλευτικού προσωπικού, με διαφορετικά πτυχία, δι
καιώματα και υποχρεώσεις. Τρίτον, γιατί η διαμόρφωση του "ε
νιαίου κλάδου" έχει ανοίξει τον δρόμο για να δικαιολογείται η 
"κάλυψη" των αναγκών με το υπάρχον προσωπικό σε βαθμίδα 
και σε αριθμό, κι έτσι να υπάρχουν παράνομες και εξοντωτικές 
βάρδιες. Ας μην ξεχνάμε και την πρόσφατη εμπειρία από το νέο 
νοσηλευτικό καθηκοντολόγιο, το οποίο καλλιεργεί το "διαιρεί 
και βασίλευε" και εντείνει την εκμετάλλευση και τους διαχωρι
σμούς σε βάρος όλου του νοσηλευτικού προσωπικού. Στην ου
σία η θέση των κομμάτων ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ περί "ενιαίου 
κλάδου" αποσκοπεί στη νομιμοποίηση του "όλοι για όλα", στη 
βάση των μεγάλων ελλείψεων σε νοσηλευτικό προσωπικό τις 
οποίες από κοινού έχουν διαμορφώσει».

στελέχωση εδώ και τώρα 
το αναγκαίο νοσηλευτικό προσωπικό

Παρακάτω, μιλώντας για «τη στελέχωση, τα κριτήρια 
πρόσληψης και τη θεσμοθέτηση ασφαλών, σύγχρονων α
ναλογιών νοσηλευτών - ασθενών», ο Γ. Σιδέρης ανέφερε:

«Το ΚΚΕ απαιτεί να γίνουν μαζικές προσλήψεις μόνιμων νο
σηλευτών τώρα, με επείγουσες διαδικασίες, και να μονιμοποιη

αυξήσεις στους μισθούς, 
πια με την εργασιακή εξόντωση

τοχυρωμένο δικαίωμα προς όλους, γι' αυτό πρέπει να είναι α
ποκλειστικά δημόσια και δωρεάν, με υπηρεσίες ποιοτικές και υ
ψηλού επιστημονικού επιπέδου. Η έγκαιρη, σύγχρονη, ασφα
λής και απολύτως δωρεάν παροχή υπηρεσιών Υγείας είναι το 
κριτήριο για την ανάπτυξη και την αποδοτικότητα των υπηρε
σιών και των δομών Υγείας, γι' αυτό πρέπει να είναι κοντά στον 
τόπο κατοικίας, εργασίας και σπουδών του λαού. Στο αποκλει
στικά δημόσιο και δωρεάν σύστημα Υγείας - Πρόνοιας, με πλή
ρη χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό, που είναι 
η πρόταση του ΚΚΕ, δεν έχουν θέση οι ΜΚΟ, οι ιδιώτες και η ε
πιχειρηματική δράση».

θούν όσοι εργάζονται με ελαστικές σχέσεις εργασίας, καθώς και 
οι ειδικευόμενοι νοσηλευτές. Μοναδική προϋπόθεση για πρό
σληψη να είναι το πτυχίο. Είναι τόσες οι ελλείψεις σε νοσηλευ
τικό προσωπικό στις δημόσιες μονάδες Υγείας, και πολύ περισ
σότερο για την ανάπτυξη της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, 
που απαιτούνται ανοιχτή προκήρυξη θέσεων και άμεση πρόσλη
ψη όλων όσοι επιθυμούν και αποφοιτούν από τις νοσηλευτικές 
σχολές. Επομένως, και το καθεστώς της μοριοδότησης δεν έχει 
καμία αξία, αφού αποτελεί μηχανισμό διατήρησης των σημερι
νών ελλείψεων, ενώ όλοι οι νοσηλευτές χρειάζονται.

Οι νοσηλεύτριες και οι νοσηλευτές εργαζόμενοι στο σύστη
μα Υγείας στη χώρα μας, με βάση τα τελευταία στοιχεία της ΕΛ- 
ΣΤΑΤ, του 2021, είναι 39.101 νοσηλευτές και 5.895 βοηθητικό 
νοσηλευτικό προσωπικό. Οι κενές οργανικές θέσεις μέχρι σή
μερα στο ΕΣΥ ανέρχονται σε 45.000, από τις οποίες πάνω από 
20.000 κενές οργανικές ανήκουν στο νοσηλευτικό προσωπικό. 
Καταλαβαίνουμε λοιπόν ότι και νοσηλευτές υπάρχουν και κε
νές οργανικές θέσεις υπάρχουν. Αυτό που δεν υπάρχει είναι η 
πολιτική που θα προσλάβει το αναγκαίο νοσηλευτικό προσωπι
κό με μόνιμη και αποκλειστική εργασία στο ΕΣΥ.

Ετσι θα αντιμετωπιστεί η επισφάλεια λόγω έλλειψης προσω
πικού, έτσι θα αυξήσουμε τις αναλογίες νοσηλευτή - ασθενούς 
πάνω από το 3,6 ανά 1.000 κατοίκους που είναι σήμερα, έτσι θα 
στελεχώσουμε τις κλίνες ΜΕΘ, έτσι θα πράξουμε ό,τι είναι δι
εθνώς επιστημονικά αποδεκτό για την αναλογία νοσηλευτών - 
ασθενούς στις ΜΕΘ, ότι δηλαδή 4 νοσηλευτές αντιστοιχούν α- 
νό ασθενή κατ' ελάχιστο και όχι 3, όπως ανακοίνωσε με την τε
λευταία του εγκύκλιο το υπουργείο Υγείας. Ετσι θα απαντήσου
με και στις προσπάθειες για κλείσιμο κλινών ή συγχωνεύσεων 
στο ΕΣΥ που σκοπεύουν οι εκάστοτε κυβερνώντες και θα βελτι
ώσουμε την αναλογία 2 νοσηλευτών ανά 40 ασθενείς, που αυ
τήν τη στιγμή αφορά την πλειοψηφία των κλινικών της χώρας.

Η επαρκής στελέχωση και η συνεχόμενη επιμόρφωση με ευ
θύνη του κράτους αφορά όχι μόνο τους νοσηλευτές αλλά κυ
ρίως τους ασθενείς, αφού έτσι μπορούμε να καταφέρουμε τη 
μείωση κινδύνου νοσηλευτικού λάθους, την αντιμετώπιση του 
συνδρόμου της επαγγελματικής εξουθένωσης (burn-out), να ε
ξασφαλιστεί η καλύτερη ποιότητα νοσηλευτικής φροντίδας και 
εν τέλει να συμβάλουμε σε χαμηλότερη θνησιμότητα και μικρό
τερους χρόνους νοσηλείας».

Βρττην Υγεία - εμπόρευμα
«Η αποδοτικότητα οργανισμών και η ποιότητα παρεχόμενων 

υπηρεσιών δεν είναι έννοιες "ουδέτερες"», σημείωσε επίσης ο 
Γ. Σιδέρης απαντώντας σε σχετική ερώτηση. Αναλύοντας τη θέ
ση αυτή, τόνισε:

«Ολες οι κυβερνήσεις είχαν και έχουν ως κριτήριο τη λειτουρ
γία των δημόσιων μονάδων Υγείας με επιχειρηματικά κριτήρια 
και εμπορευματοποίηση των εργασιών τους, με μείωση της κρα
τικής χρηματοδότησης και εξασφάλιση των εσόδων τους από 
την πώληση των εργασιών τους. Σε αυτήν τη βάση, της μείω
σης του "κόστους" λειτουργίας, απαιτείται λιγότερο προσωπι
κό, με ελαστικές σχέσεις εργασίας, με μειωμένες αποδοχές και 
κοινωνικά δικαιώματα, πράγμα που βιώνουν και οι νοσηλευτές. 
Ταυτόχρονα, οι ασθενείς πληρώνουν περισσότερα - άμεσα και 
έμμεσα - προκειμένου να αντιρροπιστεί η δραστική κρατική υ- 
ποχρηματοδότηση.

Για το ΚΚΕ η αποδοτικότητα των δημόσιων μονάδων Υγείας 
και η ποιότητα παρεχόμενων υπηρεσιών κρίνεται από τη σκοπιό 
της ικανοποίησης όλων των σύγχρονων λαϊκών αναγκών, δη
λαδή των εργαζομένων και των ασθενών. Δεν κρίνεται από τη 
σκοπιά των αναγκών του κεφαλαίου, για μονάδες Υγείας που θα 
λειτουργούν σαν ανώνυμες εταιρείες, με επιχειρηματικά κριτή
ρια. Για το ΚΚΕ η Υγεία δεν πρέπει να είναι εμπόρευμα αλλά κα

Σε άλλη ερώτηση, σχετικά με το μισθολόγιο, το ασφα
λιστικό και συνταξιοδοτικό καθεστώς του νοσηλευτικού 
προσωπικού, δόθηκε η εξής απάντηση:

«Η δράση των μελών του ΚΚΕ, στα σωματεία και με παρεμ
βάσεις του στη Βουλή, αφορά την αύξηση των μισθολογικών 
απολαβών στο ύψος των αναγκών, με αυξήσεις 20% στους μι
σθούς, επαναφορά 13oj και 14ου μισθού και άλλα αιτήματα 
που έχουμε διατυπώσει.

Για το ασφαλιστικό και συνταξιοδοτικό καθεστώς, το ΚΚΕ αγω
νίζεται για αποκλειστικά δημόσια, καθολική, υποχρεωτική Κοι
νωνική Ασφάλιση, που να περιλαμβάνει τα συνταξιοδοτικό δι
καιώματα, τις υπηρεσίες πρόληψης και αποκατάστασης της υ
γείας, τις παροχές και υπηρεσίες Κοινωνικής Πρόνοιας. Για τον 
κλάδο Υγείας υποστηρίζουμε την άμεση κατάργηση των εισφο
ρών των εργαζομένων και τη χρηματοδότησή του από το κρά
τος και το κεφάλαιο. Είμαστε αντίθετοι με τα λεγάμενα "επαγ
γελματικά ταμεία" - σε αντίθεση με όλα τα άλλα αστικά κόμμα
τα - διότι βάζουν στον τζόγο τα χρήματα των εργαζομένων, με 
κίνδυνο την απώλειά τους, όπως πρόσφατα έγινε με την πτώ
χευση περιφερειακών τραπεζών στις ΗΠΑ και την απώλεια εκα
τομμυρίων ευρώ των ασφαλισμένων, που τα είχαν επενδύσει 
τα σχετικά "κοράκια".

Είναι ήλιου φαεινότερο ότι χρειάζεται άμεσα να γίνει ένταξη 
των νοσηλευτών στα Βαρέα επαγγέλματα και μείωση του χρό
νου συνταξιοδότησης, στα 50 χρόνια για τις γυναίκες και στα 
55 για τους άνδρες.

Την ίδια ώρα, και με δεδομένο ότι η συντριπτική πλειοψηφία 
του κλάδου είναι γυναίκες και μάλιστα νέες μητέρες, χρειάζο
νται μέτρα για την προστασία της μητρότητας και του παιδιού, 
με αύξηση της άδειας τοκετού - λοχείας, απαγόρευση της νυ
χτερινής εργασίας στις έγκυες και στις μητέρες για όλη τη δι
άρκεια της προσχολικής ηλικίας του παιδιού, απαγόρευση της 
νυχτερινής εργασίας στε μέλη των μονογονεϊκών οικογενειών 
μέχρι την ηλικία των 12 ετών».

Μιλώντας δε για τις συνθήκες εργασίας, ανέφερε:
«Για να έχουμε υψηλού επιπέδου παροχές νοσηλευτικής φρο

ντίδας δεν γίνεται να υπάρχουν εξοντωμένοι νοσηλευτές, άρα 
πρέπει να καταργηθούν οι διπλοβάρδιες και τα ελαστικά ωρά
ρια. Είναι σήμερα ώριμο να δουλεύει ένας νοσηλευτής 6ωρο - 
5ήμερο - 30ωρο και έως μία νυχτερινή βάρδια τη βδομάδα. Να 
λοιπόν οι προσλήψεις που λέγαμε πριν.

Ταυτόχρονα, το ΚΚΕ προτάσσει τον προσανατολισμό της βελ
τίωσης των εργασιακών συνθηκών, τις υπηρεσίες πρόληψης για 
την αντιμετώπιση του επαγγελματικού κινδύνου, με μέτρα για 
την Υγεία και Ασφάλεια στην Εργασία. Γι' αυτό χρειάζεται ανά
πτυξη και στελέχωση των κρατικών υπηρεσιών Υγείας και Α
σφάλειας στην Εργασία, με προσλήψεις μόνιμων ιατρών Εργα
σίας, τεχνικών Ασφαλείας, νοσηλευτών, επισκεπτών Υγείας».

Τέλος, ο Γ. Σιδέρης μίλησε για τη Νοσηλευτική Εκπαίδευση:
«Το ΚΚΕ έχει χρόνια διαμορφώσει την πρότασή του για Ενι

αία Ανώτατη Νοσηλευτική Εκπαίδευση, στο πλαίσιο ενός απο
κλειστικά δημόσιου και δο^ρεάν συστήματος Παιδείας. Θεωρού
με ότι η αναγκαία εκπαίδευση και μετεκπαίδευση όλων των νο
σηλευτών πρέπει να παρέχεται από τους δημόσιους φορείς της 
Παιδείας και Υγείας, με κρατική χρηματοδότηση και χωρίς κα
μία εμπλοκή των επιχειρηματικών ομίλων. Να σταματήσει αυ
τή η βιομηχανία επί πληρωμής μεταπτυχιακών, που έχει γονα
τίσει οικονομικά - και όχι μόνο - τη ζωή εκατοντάδων νοσηλευ
τών. Ταυτόχρονα, χρειάζεται η πρακτική άσκηση των σπουδα
στών να είναι με πλήρεις αποδοχές και εργασιακά, ασφαλιστικά 
και συνταξιοδοτικό δικαιώματα, με κλινικό εκπαιδευτή από την 
εκπαιδευτική δομή και όχι από το υπάρχον ελλιπές προσωπικό. 
Θεωρούμε ότι η νοσηλευτική ειδικότητα πρέπει να είναι ενταγ- 
μένη σε προπτυχιακό επίπεδο και να υπάρχει σχεδιασμός για αύ
ξηση των εισακτέων στις Σχολές Νοσηλευτικής, για να εξασφα
λιστεί η επάρκεια στελέχωσης των δημόσιων μονάδων Υγείας».
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1  Διορθώθηκε το M0os με ns εφημερίεβ
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 25 Ημερομηνία
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Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διορθώθηκε 
το M0os με 

ns εφημερίεβ
Μετά ns εντονότατες αντιδράσεις που 
προκάλεσε αποσύρθηκε τελικά χθες το 
απόγευμα η εγκύκλιος της αναπληρώ- 
τριας υπουργού Υγείας, Μίνας Γκάγκα, 
σχετικά με τη λεγάμενη εφημερία το
μέα, η οποία έθετε σε εφημερία όλους 
τους γιατρούς ενός τομέα ανεξάρτητα 
από την ειδικότητά τους.

Με νέα απόφασή της, η αναπληρώ- 
τρια υπουργός δηλώνει ότι υποβάλλει 
εκ νέου στο Κεντρικό Συμβούλιο Υγεί
ας το ερώτημα για τις εφημερίες των 
γιατρών του ΕΣΥ και ισχύουν πλέον 
οι ρυθμίσεις που ίσχυαν πριν εκδοθεί 
η επίμαχη εγκύκλιος.

Η αποσυρθείσα εγκύκλιος έδινε τη 
δυνατότητα να καλύπτονται ιατρικές 
ειδικότητες που δεν υπάρχουν στο νο
σοκομείο από παραπλήσιες: «Σε πε
ρίπτωση αποδεδειγμένης αδυναμίας 
εφημέρευσης Τμήματος / Κλινικής Νο
σοκομείου με το διαθέσιμο προσωπι
κό και προκειμένου να διασφαλιστεί η 
εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκομείου 
και η υγεία των ασθενών στην εφημε
ρία θα συμμετέχουν όλοι οι γιατροί του 
οικείου Τομέα (ειδικευόμενοι και ει
δικευμένοι) υπό την προϋπόθεση ότι 
υπάρχει σε εφημερία ετοιμότητας δια
θέσιμος ειδικευμένος ιατρός της αντί
στοιχης ειδικότητας του εφημερεύο- 
ντος Τομέα».

Σημειώνεται ότι οι νοσοκομειακοί 
γιατροί (ΕΙΝΑΠ) είχαν αποστείλει στην 
αναπληρώτρια υπουργό Υγείας ακόμα 
και εΕώδικο, ενώ προσέφευγαν και στα 
δικαστήρια για «επικίνδυνη απόφαση».

Βασίλης Βενιζέλος
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1  Χωρίς γιατρό έμεινε το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

186.31 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΡΤΑΣ

Χωρίς γιατρό έμεινε 
το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα

Χωρίς εφημερεύοντα γιατρό στο Ακτινοδιαγνωστικό Τμή
μα έμεινε το περασμένο Σάββατο το Νοσοκομείο Αρτας, με 
τη διοίκηση του νοσοκομείου να παραπέμπει τους ασθενείς 
σε ιδιωτικό διαγνωστικό κέντρο της περιοχής κατόπιν επι
κοινωνίας, σε εφαρμογή των αντιλαϊκών κατευθύνσεων για 
συνύπαρξη δημόσιου και ιδιωτικού τομέα Υγείας.

Μάλιστα, όπως καταγγέλλουν ο Σύλλογος Εργαζομένων στο 
Νοσοκομείο και στα Κέντρα Υγείας ν. Αρτας και η 3μελής Ε
πιτροπή Γιατρών του Νοσοκομείου, «από τις αρχές Απρίλη, η 
ημέρα του Σαββάτου 29/4/2023 ήταν χωρίς γιατρό στο πρό
γραμμα εφημεριών για το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα του Νο
σοκομείου», δηλαδή η διοίκηση είχε όλο τον χρόνο να αντιμε
τωπίσει τα συγκεκριμένα κενά. Εξάλλου, το πρόγραμμα εφη
μεριών για τον Απρίλη έχει εκτελεστεί με εντέλλεσθε στους 
2 γιατρούς που έχουν απομείνει στο Ακτινοδιαγνωστικό Τμή
μα και γιατρούς που ήρθαν από άλλα νοσοκομεία, ενώ και για 
το κατατεθέν πρόγραμμα εφημεριών του Μάη υπάρχουν κε
νά, με το πρώτο να είναι στις 5 του μήνα.

«Αναρωτιόμαστε ποιος αναλαμβάνει την ευθύνη και τι θα 
συμβεί σε περίπτωση σοβαρών περιστατικών που θα έρθουν 
στα ΤΕΠ του Νοσοκομείου. Πώς γίνεται να εφημερεύει το Νο
σοκομείο χωρίς να λειτουργεί το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα; 
Εγκεφαλικά, ισχαιμικά, ανακοπές, διακομιδές σε ΜΕΘ, τρο
χαία, ατυχήματα, βαριά περιστατικά Covid πώς θα εξυπηρε
τηθούν; Με τηλέφωνο στο ιδιωτικό ακτινοδιαγνωστικό; Οι ή
δη νοσηλευόμενοι ασθενείς;», επισημαίνεται στην ανακοίνω
ση του σωματείου. Οι εργαζόμενοι απαιτούν άμεσα προσλή
ψεις προσωπικού όλων των κατηγοριών, ασφαλή προγράμ
ματα εφημέρευσης και εργασίας και για τους εργαζόμενους 
και για τους ασθενείς.

Τη συνειδητή εγκατάλειψη του νοσοκομείου και τις ολέθρι
ες συνέπειες για την υγεία του λαού καταγγέλλει η ΤΕ Αρ
τας του ΚΚΕ σημειώνοντας ότι «σε αυτό το αποτέλεσμα έ
χει οδηγήσει η πολιτική των κυβερνήσεων ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑ- 
ΣΟΚ, που έχουν κάνει την Υγεία εμπόρευμα. Δεν κάνουν προ
σλήψεις μόνιμου ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού και 
η λύση που δίνουν στις χρόνιες ελλείψεις των δημόσιων νο
σοκομείων είναι να μπουκώνουν με χρήματα από τη φορολη
στεία του ελληνικού λαού τους ιδιωτικούς ομίλους της Υγεί
ας». Η ΚΟ ζητά να ικανοποιηθούν τα δίκαια αιτήματα των υ
γειονομικών, γενναία αύξηση της χρηματοδότησης για την Υ
γεία, αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν Υγεία για όλο τον λαό.
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1  Οι θέσεις του ΚΚΕ για τη σύγχρονη παιδιατρική
φροντίδα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

91.38 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΗΣ ΤΟ ΥΓΕΙΑΣ - ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 
ΤΟΥ ΚΚΕ

Οι θέσεις του ΚΚΕ για τη 
σύγχρονη παιδιατρική φροντίδα
Αύριο, Παρασκευή, στο κεντρικό αμφιθέατρο 
του Νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία»

Αύριο, Παρασκευή, στις 2 μ.μ. η ΤΟ Υγείας - Πρόνοιας Ατ
τικής του ΚΚΕ καλεΐ στο κεντρικό αμφιθέατρο του Νοσοκο
μείου Παίδων «Αγία Σοφία», σε εκδήλωση με θέμα: «Η δημό
σια παιδιατρική περίθαλψη σε συνεχή υποβάθμιση. Οι θέσεις 
του ΚΚΕ η πραγματική λύση για τη σύγχρονη φροντίδα των 
μικρών ασθενών και των οικογενειών τους», θα μιλήσουν ο 
Γιώργος Μητσιάκος, καθηγητής Παιδιατρικής - Νεογνολογί
ας στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης, και η Δή
μητρα Σταματέλου, υποψήφια βουλευτής στην Α’ Πειραιά, ε- 
πιμελήτρια Β’ στο Νοσοκομείο «Ευαγγελισμός», οργανωτική 
γραμματέας της ΟΕΝΓΕ. θα ακολουθήσουν παρεμβάσεις α
πό υγειονομικούς των παιδιατρικών νοσοκομείων.
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1  Πήρε πίσω την κατάπτυστη εγκύκλιο για τις
εφημερίες στα νοσοκομεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

693.34 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Μετά την κατακραυγή, πήρε πίσω
την κατάπτυστη εγκύκλιο για τις εφημερίες
Πιο δυνατό ΚΚΕ και ενίσχυση του αγώνα, για να 
εμποδίσουμε το «πάμε κι όπου βγει» με την Υγεία του λαού

ΣΕΛ. 10
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1  Πήρε πίσω την κατάπτυστη εγκύκλιο για τις εφημερίες στα νοσοκομεία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ

Πήρε πίσω την κατάπτυστη 
εγκύκλιο για τις εφημερίες 
στα νοσοκομεία
Νίκη για τους νοσοκομειακούς γιατρούς και τους ασθενείς 
η αναδίπλωση του υπουργείου Υγείας

11UL η _η a a

,ΊΐΙΙΙΙΙΙ'τ

............................................................. .....
> Κανένας εργαζόμενος σε αναστολή ή απόλυση
> Αυξήσεις μισθών - Προσλήψεις μόνιμου προσωπικού]
> Μονιμοποίηση συμβασιούχων -Ένταξη στα ΒΑΕ

.
"Ji'fltif'- ......... * 1
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ΚΟΜΜΟΥΝΙΣΤΙΚΟ ΚΟΜΜΑ ΕΛΛΑΔΑΣ

Α
ναδιπλώνεται η κυβέρνηση μετά την 
άμεση και οργισμένη αντίδραση των 
νοσοκομειακών γιατρών, της ΟΕΝ- 
ΓΕ, της ΕΙΝΑΠ κ.λπ., σχετικά με την 
αντιεπιστημονική εγκύκλιο με θέμα την 
«Εφημέρευση Τομέων/Νοσοκομείων για 

κάλυψη υπηρεσιακών αναγκών».
Ετσι, αφού έπεσε στο κενό η πρώτη από

πειρα του υπουργείου Υγείας να λειτουργή
σει πυροσβεστικά στις αντιδράσεις, με «δι
ευκρινίσεις» του τύπου «δεν αφορά τα τρι
τοβάθμια νοσοκομεία», η κυβέρνηση χθες 
επανήλθε με νέο έγγραφο προς τους διοι
κητές των ΥΠΕ, με θέμα «εφαρμογή εγκυ
κλίου», το οποίο υπογράφει η αναπληρώ- 
τρια υπουργός Υγείας Μ. Γκάγκα. Οπως ε
νημερώνει, «το θέμα επανυποβάλλεται στο 
ΚΕΣΥ για περαιτέρω επεξεργασία και συ
μπληρωματική γνωμοδότηση. Εως τη νε
ότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, ισχύουν οι προ της εγκυ
κλίου ρυθμίσεις για τις νοσοκομειακές εφημερίες».

Υπενθυμίζεται ότι και με τη συγκεκριμένη εγκύκλιο 
η κυβέρνηση υποχρέωνε τους γιατρούς «όλοι να τα κά
νουν όλα», με σοβαρούς κινδύνους για τους ασθενείς, ε
νώ ομολογούσε τις τεράστιες ελλείψεις που διαχρονικά 
υπάρχουν στο δημόσιο σύστημα Υγείας. Αυτό που επι
χείρησε ήταν, για παράδειγμα, γιατρός μιας ειδικότητας 
του Παθολογικού Τομέα, π.χ. παθολόγος, να εφημερεύ
ει για τους ασθενείς όλων των ιατρικών ειδικοτήτων του 
Τομέα, π.χ. ασθενείς καρδιολογικούς, πνευμονολογικούς 
κ.λπ., και αντίστοιχα, γιατρός μιας ειδικότητας του Χει
ρουργικού Τομέα, π.χ. γενικός χειρουργός, να εφημερεύ
ει για τους ασθενείς όλων των ιατρικών ειδικοτήτων του 
Τομέα, π.χ. ασθενείς ορθοπεδικούς, ΩΡΑ, γυναικολογι- 
κούς κ.λπ., εκθέτοντας την υγεία των ασθενών σε ανυ
πολόγιστους κινδύνους. Μια κατάσταση δηλαδή που ε
πικρατεί χρόνια τώρα, με ευθύνη όλων των προηγούμε
νων κυβερνήσεων και των διοικήσεων των νοσοκομεί
ων, επιχειρήθηκε να θεσμοθετηθεί και επίσημα από το 
υπουργείο Υγείας.

Παράλληλα η πρακτική αυτή με μαθηματική ακρίβεια 
οδηγεί σε μπαράζ παραιτήσεων τους γιατρούς, επιταχύ
νοντας τα βήματα προς το «νέο ΕΣΥ», με κλείσιμο νο
σοκομείων / Τμημάτων και διεύρυνση των νοσοκομείων 
- επιχειρήσεων.

Ωστόσο ο ελιγμός της κυβέρνησης δεν αφήνει περιθώ
ρια για εφησυχασμό, καθώς τα προβλήματα που θέτουν 
σε κίνδυνο τη ζωή των ασθενών και οδηγούν σε επαγγελ
ματική εξουθένωση το προσωπικό όχι απλά παραμένουν 
αλλά οξύνονται, κάτι που επιβεβαιώθηκε και με τις προ
χθεσινές παρεμβάσεις του Κυρ. Μητσοτάκη. Οπως είπε, 
«αναπόσπαστο σημείο του προγράμματος μας ο νέος υ
γειονομικός χάρτης, τον οποίο ήδη μελετούμε, πού χρει
αζόμαστε δομή Υγείας. Προσοχή, όχι νοσοκομείο». Τα 
κριτήρια βέβαια είναι γνωστά και θα οδηγήσουν σε λου- 
κέτα, αφού όπως είπε θα εξετάζεται «αν είμαστε καλύ
τερα να έχουμε μέσα σε ένα εύρος 30 χιλιομέτρων τρία 
μεσαία νοσοκομεία τα οποία υπολειτουργούν, ή μπορού
με με κάποιο τρόπο να ξανασκεφτούμε τις υφιστάμενες 
δομές με έναν τρόπο ο οποίος να είναι πιο αποτελεσμα
τικός», δηλαδή με αυξημένες πληρωμές για όλο και λι- 
γότερες υπηρεσίες Υγείας.

ΠΑΜΕ: Δεν ανεχόμαστε αυτές 
τις εγκληματικές μεθοδεύσεις

Την αντίδραση των εργατικών συνδικάτων στην κατά
πτυστη εγκύκλιο εξέφρασε και το ΠΑΜΕ, απαιτώντας 
την απόσυρσή της. Οπως σημείωσε το ΠΑΜΕ, «πρόκει-

Δυνατό ΚΚΕ για να 
εμποδίσουμε τις εφημερίες 
«πάμε και όπου βγει»

Σε σχόλιό του για την πολιτική της κυβέρνησης 
στον τομέα της Υγείας το Γραφείο Τύπου της ΚΕ 
του ΚΚΕ τονίζει:

«Την ώρα που ο κ. Μητσοτάκης διακήρυττε τη "δί
καιη πολιτική για την Υγεία", το υπουργείο Υγείας έ
στελνε μια πρόσφατη κατάπτυστη και επικίνδυνη ε
γκύκλιο - που αναγκάστηκε να την πάρει πίσω μετά 
την κατακραυγή - η οποία θεσμοθετούσε η περίθαλ
ψη των ασθενών στα νοσοκομεία να γίνεται κι από ά
σχετες ειδικότητες.

Μια πρόγευση για το τι είναι πραγματικά αυτή η 
πολιτική: Ενα σύστημα Υγείας που το κράτος θα δί
νει ακόμα λιγότερα και οι ασθενείς θα πληρώνουν α
κόμα περισσότερα για τις ανάγκες τους στα κοράκια 
των ιδιωτικών ομίλων και στο εμπορευματοποιημένο 
δημόσιο τομέα Υγείας. Ενώ η "αξιολόγηση των μονά
δων Υγείας", που έθεσε ως προτεραιότητα, σημαίνει 
δομές που θα λειτουργούν σαν καλά μαγαζιά, με λι
γότερο και ελαστικά εργαζόμενο προσωπικό και αύ
ξηση των έμμεσων και άμεσων πληρωμών από τους 
ασθενείς - πελάτες.

Χρειάζεται πιο δυνατό ΚΚΕ και ενίσχυση του αγώ
να του λαού για να εμποδίσουμε τις εφημερίες "πά
με και όπου βγει", την αντιλαϊκή πολιτική που προε
τοιμάζει νέα “Τέμπη" για την Υγεία του λαού, για πλή
ρεις, σύγχρονες, ασφαλείς και δωρεάν δημόσιες υ
πηρεσίες Υγείας».

ται για τη συνέχεια της πολιτικής της ΕΕ, που αποψιλώ- 
νει συνολικά το δημόσιο σύστημα Υγείας, στέλνοντας 
τους εργαζόμενους - όσους από αυτούς μπορούν - στα 
κοράκια της ιδιωτικής Υγείας και των ιδιωτικών ασφαλι
στικών επιχειρήσεων. Για τους υπόλοιπους θα ισχύει το 
"πάμε κι όπου βγει". Είναι η ίδια πολιτική που στη λογική 
κόστους - οφέλους οδήγησε στο τραγικό έγκλημα στα 
Τέμπη, μετατρέποντας και τα νοσοκομεία σε μια "κοιλά
δα των Τεμπών".

Τα Συνδικάτα, τα Εργατικά Κέντρα και οι Ομοσπονδί
ες, η εργατική τάξη της χώρας μας να μην αποδεχτεί αυ
τές τις μεθοδεύσεις από καμία κυβέρνηση. Να πάρουμε 
πρωτοβουλίες και μαζί με τους εργαζόμενους στο δημό
σιο σύστημα Υγείας να επιβάλουμε στην πράξη την από
συρση αυτής της εγκυκλίου, παλεύοντας ταυτόχρονα για 
την ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας».
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1  Όπισθεν ολοταχώς από την Γκάγκα μετά την
κατακραυγή

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

595.7 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Όπισθεν ολοταχώς από την 
Γκάγκα μετά την κατακραυγή
Θα επανεξεταστεί η εγκύκλιος για 
τις νοσοκομειακές εφημερίες από 
το Κεντρικό Συμβούλιο Υγείας έπειτα 
από την αναδίπλωση Γκάγκα

ΑΡΟΝ-ΑΡΟΝ πήρε πίσω η Μίνα Γκάγκα την εγκύκλιο για τις 
εφημερίες μειάτη θύελλα αναδράσεων ίων υγειονομικών. 
Με νέα απόφαση της αναπλπρώτριας υπουργού Υγείας το 
θέμα επανυποβάλλεται στο Κεντρικό Συμβούλιο Υγείας 
(ΚΕΣΥ) για περαιτέρω επεξεργασία και συμπληρωματική 
γνωμοδότηση.Έως τη νεότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, 
ισχύουν οι προ της εγκυκλίου ρυθμίσεις για τις 
νοσοκομειακές εφημερίες.

Η εγκύκλιος προέβλεπε ότι για να καλυφθούν τα κενά, ειδικά σια 
περιφερειακά νοσοκομεία των ηπειρωτικής και της νησιωτικής 
Ελλάδας, ο παθολόγος θα κάνει τον καρδιολόγο, ο ορθοπεδικός 
τον γυναικολόγο, ο νεφρολόγος τον ογκολόγο κ.ο.κ.

Αστείες δικαιολογίες
Νωρίτερα η Μίνα Γκάγκα είχε επιχειρήσει να περισώσει ό.τι 
μπορούσε με διευκρινιστική δήλωση, ωστόσο μάλλον τα 
έκανε χειρότερα. Σύμφωνα με τπν ίδια, η οδηγία αφορούσε 
μόνο τριτοβάθμια νοσοκομεία και συναφείς ειδικότητες. 
Όμως από το καλοκαίρι του 2021 η κυβέρνηση Μητσοτάκη 
έχει δηλώσει πως ως «τριτοβάθμια» θεωρεί ελάχιστα 
νοσοκομεία σε όλη τη χώρα. Ενδεικτικά, στην Κρήτη θεωρεί 
τριτοβάθμιο μόνο το Πανεπιστημιακό Ηρακλείου, ενώ τα 
υπόλοιπα όχι. Στην 5η ΥΠΕ (Θεσοαλία, Ανατολική Στερεά, 
Εύβοια, Σποράδες) θεωρούν ως τριτοβάθμιο νοσοκομείο 
μόνο το Πανεπιστημιακό Λάρισας, ενώ όλα τα υπόλοιπα όχι. 
Σε ολόκληρη τη 2η ΥΠΕ, η οπαία περιλαμβάνει την Αττική 
(πλπν Αθήνας) και νησιά το μοναδικό τριτοβάθμιο νοσοκομείο 
θεωρείται το Αττικόν. Δηλαδή, τα υπόλοιπα μεγάλα 
νοσοκομεία (Κρατικό Νίκαιας, Τζάνειο, Ασκληπιείο Βούλας, 
Ρόδου, Μυτιλήνης κ,λπ.) θεωρούνται δευτεροβάθμια. 
Επομένως, η ουντριπτική πλειονότητα των νοσοκομείων της 
χώρας εξωθείται σε λειτουργική υποβάθμιση.

Επίσης, σε πολλά νοσοκομεία, ειδικά της περιφέρειας, 
υπάρχει πρόβλημα έλλειψης υγειονομικών, άρα δεν 
υπάρχουν συναφείς ειδικότητες για να καλύψουν 
την απουοία μιας ειδικότητας.

ΣΥΡ1ΖΑ-ΠΤ.: Η Μ. Γκάγκα δεν θα μπορέσει 
να κρύψει την κοροϊδία
Σύμφωνα με πληροφορίες ιης ΑΥΓΗΣ, η συγκεκριμένη 
ενέργεια της Μ. Γκάγκα φαίνεται ότι ενόχλησε έντονα το 
Μαξίμου, καθώς προκάλεσε πονοκέφαλο και αντιδράσεις σε 
μια ιδιαίτερα κρίσιμη περίοδο, λίγες ημέρες πριν τις εκλογές.

«Ακόμα και τις τελευταίες ημέρες πρ ιν την ήπα τους 
επιχείρησαν να ασκήσουν πολιτική για την Υγεία όπως έκαναν 
τέσσερα χρόνια, γράφοντας στα παλιά τους τα παπούτσια 
γιατρούς και ασθενείς, με μόνο στόχο τπν απαξίωση της 
δημόσιας Υγείας» σχολιάζει σε ανακοίνωσή του οΣΥΡΙΖΑ- 
Π.Σ. Ωστόσο, «αυτή τη φορά λόγω εκλογών η κυρία Γκάκα 
έκανε πίσω και έκρυψε την απόφασή της πίσω στο συρτάρι. 
Όμως την κοροϊδία σε βάρος των εργαζομένων στη δημόσια 
Υγεία δεν θα μπορέσει να την κρύψει» καταλήγει η 
Κουμουνδούρου.

Αντώνπς Ραυτόπουλος
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1  Τόσο λίγο αξίζουμε;
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

229.35 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΑΣΕΙΣ
Του Παντελή Μπουκαλα

Τόσο λίγο 
αξίζουμε;

Ο
ντας εξ ιδιοσυγκρασίαε κατά ins βίαε, 
είμαι και κατά ins γιαουρτοβολίαε. Κα
νένα επαναστατικό ή συμβολικό περιε
χόμενο δεν βρίσκω στην εκτόξευση γιαουρ

τοκεσέδων κατά ins κεφαλή3 αξιωματούχων 
ins κυβέρνησή ή των κομμάτων. Για έναν 
δημοσιογράφο, ωστόσο, η εναντίωση αυτή 
δεν πρέπει σε καμία περίπτωση να καταντάει 
αυτολογοκριτική. Το σόφισμα με την επωνυ
μία «στοχοποίηση» είναι δόλιο. Οι συμβουλέε 
του τύπου «Μην κρίνετε τον κ. Τάδε, γιατί 
τον στοχοποιείτε», που δίνονται βέβαια με 
τη μορφή ερωτήματο3 («Είδατε τι κάνατε με 
την κριτική oas; Τονστοχοποιήσατε»), είναι 
εκ του πονηρού και του συμφεροντολογικού. 
Ο κ. Θάνοε Πλεύρηε είναι ένα3 (επιπλέον) 
αποτυχημένο5 υπουργόε. Ή μάλλον άκρωε 
επιτυχημένο3, αν φυσικά τον κρίνουμε με τα 
γενναιόδωρα μέτρα και σταθμά του κ. Κυριά
κου Μητσοτάκη, που τον επέλεξε ais αντικα
ταστάτη τού επίσηε λίαν επιτυχημένου κ. Βα
σίλη Κικίλια. Ο απερχόμενοε πρωθυπουργόε 
εμφανίζεται περήφανοε για ns επιδόσεΐ3 ins 
κυβέρνησήε του και στη δημόσια υγεία. Οι 
αριθμοί δεν είναι μαζί του, αλλά ακόμα και 
ious αριθμού3 ious αλλάζουμε, αν δεν pas 
βολεύουν. Μήπωε δεν έβγαλε επιστημονικώε 
αναλφάβητο τον ΟΟΣΑ ο πρωθυπουργό5, επει
δή οι ανακοινώσειε του κρυφομπολσεβίκικου 
διεθνούε οργανισμού δεν υποστηρίζουν το 
«άριστα» που έβαλε στον εαυτό του και ious 
υφισταμένουε του; Οπωε και στο προεκλογικό 
σποτ ins Ν.Δ., και στην περί Υγείαε εκδήλω
ση ο κ. Μητσοτάκηε ζήτησε την εντολή των 
πολιτών «για να κάνει πράξη τρειε μεγάλουε 
εθνικού3 στόχουε». Ο ipiios; «Η Δημόσια 
Δωρεάν Υγεία που pas αξίζει». Αυτοκριτική 
λοιπόν; Εμμεση παραδοχή ins (οφθαλμοφα- 
νούε άλλωστε) πραγματικότηταε, δηλαδή ins 
κατάρρευσή του ΕΣΥ, εξαιτίαε ins κυβερνη- 
τικήε πολιτικήε; Υπερβολικά καλό, ειλικρινέ3 
και υπεύθυνο για να είναι αληθινό. Υπεύθυνη 
ήταν η «εγκύκλιοε Γκάγκα», ένα όραμα για 
τη «δημόσια δωρεάν υγεία που pas αξίζει». 
Η αναπληρώτρια υπουργόε Υγείαε έλυσε το 
μέγα πρόβλημα του ΕΣΥ, την υποστελέχω- 
σή του, εισάγονταε την «εφημερία τομέα». 
Δηλαδή, όπωε κατήγγειλε η επίση3 κρυφο- 
μπολσεβίκιιατ ΠΟΕΔΗΝ, «όταν δεν υπάρχει 
παθολόγοε ή καρδιολόγοε, το νοσοκομείο 
μπορεί να καλύπτεται από γαστρεντερολόγο, 
παιδίατρο κ.λπ. Οταν δεν υπάρχει ογκολόγο3, 
μπορεί να καλύπτεται από νεφρολόγο». Ξυ- 
πνάε παιδίατροε, το μεσημέρι είσαι ογκολό- 
YOS και το απογευματάκι καρδιολόγοε. Χω- 
pis έξοδα και σπουδέε. Δωρεάν. Δυστυχώε, 
η εγκύκλιοε αποσύρθηκε. Στην κάλπη και οι 
θεοί πείθονται.
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1  Τράβηξαν... την πρίζα στην εγκύκλιο Γκάγκα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

588.21 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΚΡΑΥΓΗ Η ΑΝΑΠΛ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΑΝΑΓΚΑΣΤΗΚΕ ΝΑ ΑΠΟΣΥΡΕΙ ΤΗΝ «ΕΦΗΜΕΡΙΑ ΤΟΜΕΑ»

Τράβηξαν... την πρίζα 
στην εγκύκλιο Γκάγκα
► Tns ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

ποσυρεται μετά 
την κατακραυγή η 
εγκύκλιος της κυ
βέρνησης της Ν.Δ. 
που προέβλεπε την 
κάλυψη των εφη
μεριών, όταν δεν 
υπάρχει γιατρός 

ενός τμήματος ή κλινικής, με την 
εφημερία γιατρού άλλης ειδικό
τητας! Η εγκύκλιος που έφερε την 
υπογραφή της αναπληρώτριας 
υπουργού Υγείας Μίνας Γκάγκα 
πάρθηκε πίσω «μέχρι νεωτέρας».

Με νέα της απόφαση η Μίνα 
Γκάγκα αναφέρει ότι «το θέμα 
επανυποβάλλεται στο ΚΕΣΥ για 
περαιτέρω επεξεργασία και συ
μπληρωματική γνωμοδότηση. 
Εως τη νεότερη εισήγηση του 
ΚΕΣΥ, ισχύουν οι προ της εγκυ
κλίου ρυθμίσεις για τις νοσοκο
μειακές εφημερίες».

«Είναι προφανές ότι μετά τις 
μεγάλες αντιδράσεις των νο
σοκομειακών γιατρών και της 
ΟΕΝΓΕ, η πολιτική ηγεσία του 
υπ. Υγείας αναγκάζεται να υπα
ναχωρήσει ως προς την εφημέ- 
ρευση σε επίπεδο τομέα από 
γιατρούς άσχετων ειδικοτήτων 
(π.χ. ο γαστρεντερολόγος να κά
νει τον καρδιολόγο κ.ο.κ.)», ανέ
φερε η Ομοσπονδία Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλά

Αρον άρον υπαναχώρηση «μέχρι 
νεωτέρας» μετά τις αντιδράσεις 
της ΠΟΕΔΗΝ και της ΟΕΝΓΕ για 
την εφημέρευση σε επίπεδο τομέα 
από γιατρούς άσχετων ειδικοτήτων

δας (ΟΕΝΓΕ) σε ανακοίνωσή της 
και προειδοποιεί: «Η προσπάθεια 
να επιστρέφουμε σε συνθήκες 
ιατρικής του Μεσαίωνα θα πέσει 
στο κενό. Δεν θα επιτρέψουμε να 
τίθενται σε κίνδυνο ανθρώπινες 
ζωές ούτε να εξαναγκάζονται οι 
γιατροί να παριστάνουν κάτι που 
δεν είναι. Συνεχίζουμε μέχρι να 
παρθεί οριστικά πίσω».

Θυμίζουμε ότι η εγκύκλιος για 
τις εφημερίες των νοσοκομείων, 
που στάλθηκε στους διοικητές 
Υγειονομικών Περιφερειών της 
χώρας, με θέμα «Εφημέρευση 
Τομέων / Νοσοκομείων για κάλυ
ψη υπηρεσιακών αναγκών», επι
χειρούσε ακόμα ένα «χτύπημα» 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας που 
σταθερά επί τετραετία η κυβέρ
νηση του Κυριάκου Μητσοτάκη 
το διαλύει. Αντί να καλύψει τα 
μακροχρόνια προβλήματα υπο- 
στελέχωσης, η κυβέρνηση επιμέ
νει στις «εμβαλωματικές» λύσεις, 
αυτή τη φορά προβλέποντας ότι

όταν δεν υπάρχει παθολόγος ή 
καρδιολόγος, το νοσοκομείο μπο
ρεί να καλύπτεται από γαστρε- 
ντερολόγο, παιδίατρο κ.λπ.! Οταν 
δεν υπάρχει ογκολόγος, μπορεί 
να καλύπτεται από νεφρολόγο 
ή οποιαδήποτε άλλη ειδικότητα 
του παθολογικού τομέα. Οταν 
δεν υπάρχει ορθοπεδικός ή χει
ρουργός, μπορεί το νοσοκομείο 
να καλύπτεται από ΩΡΛ ή από 
οποιαδήποτε άλλη ειδικότητα του 
χειρουργικού τομέα. Ο ειδικευ
μένος γιατρός της αντίστοιχης 
ειδικότητας του εφημερεύοντος 
τομέα θα βρίσκεται σε εφημερία 
ετοιμότητας στο σπίτι του!

«Δεν πρόκειται να γίνουμε 
“σταθμάρχες”, ούτε θα αφήσουμε 
τα νοσοκομεία να γίνουν “κοιλά
δες Τεμπών”», τόνιζε η ΟΕΝΓΕ. 
Από την πλευρά του το μεγαλύτε
ρο πρωτοβάθμιο σωματείο νοσο
κομειακών γιατρών της χώρας, η 
ΕΙΝΑΠ (Ενωση Ιατρών Νοσοκο
μείων Αθήνας-Πειραιά), είχε ανα-

*
«Δεν πρόκειται να γίνουμε 
"σταθμάρχες”, ούτε θα 
αφήσουμε τα νοσοκομεία να 
γίνουν "κοιλάδες Τεμπών”», 
τόνιζε η ΟΕΝΓΕ

κοινώσει ότι προχωρά σε εξώδικο 
προς την αναπληρώτρια υπουργό 
Υγείας και θα προβεί σε κάθε νομι
κή ενέργεια, ενώ απευθυνόμενο 
προς τον πρωθυπουργό ζητούσε 
«ανάκληση της σοβαρής αυτής 
υπουργικής εγκυκλίου που δια
λύει τα νοσοκομεία της χώρας». 
Και η ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δη
μόσιων Νοσοκομείων)έκανε λόγο 
για «οπισθοδρομική εγκύκλιο με 
μεγάλη επικινδυνότητα για τους 
ασθενείς».
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1  «Αντάρτικο» για τις εφημερίες
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

46.33 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αντάρτικο» 
για tis εφημερίες
Στο «αντάρτικο» βγήκε η γαλάζια 
γιατρός και πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ 
Ματΐνα Παγώνη κατά εγκυκλίου 
της υφυπουργού Μίνας Γκάγκα 
για τις εφημερίες στα νοσοκο
μεία. «Ανεφάρμοστη» την ανέβα
ζε, «εξοργιστική» την κατέβαζε. 
Και τα κατάφερε, η εγκύκλιος 
ανακλήθηκε χθες. Τώρα, το ποια 
από τις δύο γαλάζιες γιατρούς εί
χε δίκιο και ποια άδικο είναι θέμα 
άποψης. Κάτι κακές γλώσσες της 
Πειραιώς όμως σχολίαζαν χθες 
ότι η Παγώνη ξέσπασε έτσι και 
για το ότι δεν μπήκε στα ψηφο
δέλτια της ΝΔ.
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1  Αποσύρθηκε η διάταξη για τις εφημερίες
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

443.57 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αποσύρθηκε η διάταξη 
για τις εφημερίες
Μετά τις αντιδράσεις των εκπροσώπων των γιατρών

Με νέα εγκύκλιο χθεε νωρίε το απόγευμα και 
έπειτα από τιε σφοδρέε αντιδράσειε των 
εκπροσώπων των νοσοκομειακών γιατρών, 
το υπουργείο Υγείαε ανακάλεσε το καθε- 
στώ$ των εφημεριών τομέα που είχε εισα
γάγει μόλιε την περασμένη Παρασκευή,

επικαλούμενο την ανάγκη περαιτέρω επε- 
ξεργασίαε τηε σχετικήε πρότασηε από το 
Κεντρικό Συμβούλιο Υγείαε, σημειώνονταε 
ότι «έωε τη νεότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, 
ισχύουν οι προ τηε εγκυκλίου ρυθμίσειε 
για τιε νοσοκομειακέε εφημερίεε». Σελ. 6
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1  Αποσύρθηκε η διάταξη για τις εφημερίες
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-05-2023

Αποσύρθηκαν 
οι εφημερίες τομέα 
στα νοσοκομεία
Οπισθεν ολοταχώε έκανε το 
υπουργείο Υγείαε για τον νέο 
τρόπο εφημέρευσηε κληπκών 
και τμημάτων των νοσοκομεί
ων του ΕΣΥ, μετά τιε σφοδρέε 
αντιδράσειε των εκπροσώπων 
των νοσοκομειακών γιατρών. 
Με νέα εγκύκλιο με χθεσινή 
ημερομηνία, η οποία αναρτή- 
θηκε στη «Διαύγεια» χθεε νω- 
pis το απόγευμα, το υπουργείο 
Υγείαε ανακάλεσε το καθεστώε 
των εφημεριών τομέα που είχε 
εισαγάγει μόλιε την περασμέ
νη Παρασκευή, επικαλούμενο 
την ανάγκη περαιτέρω επεξερ- 
γασίαε τηε σχετικήε πρότασηε 
από το Κεντρικό Συμβούλιο 
Υγείαε. Ειδικότερα, όπωε ανα- 
φέρεται στη νέα εγκύκλιο που 
υπογράφει η αναπληρώτρια 
υπουργόε Υγείαε Μίνα Γκάγκα, 
το θέμα τηε εφημέρευσηε το
μέων νοσοκομείων για κάλυψη 
υπηρεσιακών αναγκών «επα- 
νυποβάλλεται στο Κεντρικό 
Συμβούλιο Υγείαε για περαιτέ
ρω επεξεργασία και συμπληρω
ματική γνωμοδότηση. Εωε τη 
νεότερη εισήγηση του ΚΕΣΥ, 
ισχύουν οι προ τηε εγκυκλίου 
ρυθμίσειε για τιε νοσοκομεια- 
κέε εφημερίεε».

Υπενθυμίζεται ότι το 
υπουργείο απέστειλε την πε
ρασμένη Παρασκευή εγκύκλιο 
στα νοσοκομεία, με την οποία 
τουε έδινε νέεε οδηγίεε για τον 
τρόπο εφημέρευσηε των κλι
νικών και των τμημάτων των 
νοσοκομείων στιε περιπτώσειε 
που λόγω ελλείψεων αδυνατεί 
το υπάρχον προσωπικό να κα
λύψει τιε εφημερίεε. Σύμφωνα 
με τιε οδηγίεε αυτέε, που βασί
στηκαν σε πρόταση του ΚΕΣΥ, 
δίνεται η δυνατότητα συμμε- 
τοχήε στην εφημερία μιαε κλι- 
νικήε όλων των γιατρών του

τομέα. Δηλαδή σε κλινική του 
Παθολογικού τομέα, όπωε π.χ. 
καρδιολογική κλινική, θα μπο
ρεί να εφημερεύει παθολόγοε 
και σε κλινική του Χειρουργι
κού τομέα, π.χ. ορθοπεδική, 
γενικόε χειρουργόε ή ουρολό- 
γοε. Οι εκπρόσωποι των για
τρών αντέδρασαν έντονα σε 
αυτέε τιε οδηγίεε, τονίζονταε 
ότι τίθεται σε κίνδυνο η υγεία 
των ασθενών, ενώ προειδοποί-

Η εγκύκλιος που 
εστάλη την περασμένη 
Παρασκευή 
δεν θα ισχΰσει 
μετά τις έντονες 
αντιδράσεις.

ησαν ότι το καθεστώε αυτό θα 
οδηγήσει σε νέο κύμα παραι
τήσεων γιατρών. Η δε εγκύ- 
κλιοε ήταν προχθέε σχεδόν το 
μόνο θέμα συζήτησηε μεταξύ 
του ιατρικού προσωπικού των 
νοσοκομείων.

Η πρώτη αντίδραση του 
υπουργείου ήταν να παρέχει 
διευκρινίσειε για την εγκύ
κλιο, στιε οποίεε ανέφερε 
ότι αφορά μόνο τα μικρά νο
σοκομεία, στιε κλινικέε των 
οποίων προβλέπεται μικρόε 
αριθμόε ειδικών γιατρών και 
όπου σε περίπτωση απουσί- 
αε για οποιονδήποτε λόγο, οι 
εναπομείναντεε εφημερεύ
ουν με υπερβάσειε. Ομωε, σε 
λιγότερο από 24 ώρεε μετά 
τιε διευκρινίσειε και ενώ οι 
αντιδράσειε συνεχίζονταν, το 
υπουργείο τελικά πήρε πίσω 
το καθεστώε εφημερίαε τομέα.

Π. ΜΠ.

Με νέα εγκύκλιο χθες, ιο υπουργείο Υγείας ανακάλεσε τελικά το κα
θεστώς των εφημεριών τομέα στα νοσοκομεία, που είχε εισαγάγει μό
λις την περασμένη Παρασκευή.
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